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Subject:Cykelstier. ( til samtlige byrådsmedlemmer )

vedr. Cykelsti Kærup/ Janderup.
 
Jeg har flere gange forespurgt byrådet , hvor langt planerne er for en cykelsti mellem Kærup og Janderup.
Nu har jeg igen været inde og tjekke planerne for budget 2014! Det viser ikke noget klart, men det jeg 
holder mig til er , at der står er at det skal behandles igen i januar 2014.
Nu forventer jeg at det NYE BYRÅD, handler hurtigt og ansvarsbevidst. Jeg synes i hvertfald at det er 
uforsvarligt at der ikke snart ligger en klar melding om hvornår denne farlige og usikre skolevej skal sikres 
med en cykelsti.
Hvor mange af de ansvarlige politiker har egentlig kendskab til de forhold Kærup børnene bydes????
 
Nu må i tá en beslutning for de mange børnefamilier der bor i kærup,
 
Med venlig hilsen
 
Bedstemor til børn i Kærup
 
Inger Marie Sørensen
Slugten 7
6800 Varde
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